
6
dec
2009

Su
nn
an

bladet Redaktör: 
Monica Bergenlöv
141:an  08-7477877
monica.bergenlov@comhem.se

Midvinternattens köld är hård,

Stjärnorna gnistra och glimma.

Alla sova i enslig gård 

djupt under midnattstimma.

Månen vandrar sin tysta ban,

Snön lyser vit på fur och gran,

Snön lyser vit på taken.

Endast tomten är vaken.
Viktor Rydberg



Styrelsen
för brf Sunnan

Barbro Biberg, ordförande
ekonomi, nya medlemmar
Bhv 105, 715 95 11

Kari Heikkilä, ledamot  
vice ordf. 
Bhv 227, 7154681

Lennart Billström, ledamot
fastighet, parkering, VVS
och undercentral 
Bhv 113, 715 14 46

Lars-Åke Edenfeldt, ledamot
upphandling, ekonomi 
Bhv 131, 715 77 91

Ingrid Lilja, ledamot
miljö
Bhv 207, 437 610 76

Lars Nystedt, ledamot
fastighet, el, nycklar, snöröjning
Bhv 199, 715 42 22

Anette Söderlind, ledamot
sekreterare
Bhv 195, 437 558 66

Maria Härås, suppleant
Bhv 209, 7510033

Monica Bergenlöv, suppleant
information, hemsida
Bhv 141, 747 78 77

Ansvariga utanför styrelsen
Monika Freszals
lokalutlåning
Bhv 165, Mobil: 0707898917

Ann-Marie Jansson
trädgård
Bhv 115, 715 61 23

Informationsmötet 1 december
Här kommer några av punkterna som togs upp på mötet

Bildvisning av Barbro Biberg med återblickar från året som gått.

Comhem
Styrelsen har sagt upp avtalet med ComHem avseende TV, Internet samt 
Telefoni. Avtalet med ComHem fortsätter dock att gälla under 
uppsägningstiden (vilket som längst är till 2011-07-01). Styrelsen kommer 
under uppsägningstiden att undersöka möjligheten till ett avtal med annan 
operatör, gärna en operatör som kan dra in en så kallad fiberkabel. Det 
skulle kunna ge oss snabbare och säkrare internet samt driftsäkrare 
telefoni. Troligen är en fiberanslutning också mer framtidssäkrad då den 
kommer ha överkapacitet.
OBS! Om du går i tankarna att teckna ett avtal med ComHem som har en 
bindningstid som sträcker sig längre än till 2011-01-01 bör du först 
kontrollera med styrelsen vilken status föreningens avtal med ComHem har 
innan du tecknar eventuella tjänster hos ComHem med bindningstid.

"Spegeldörrar"/balkong dörrar ska bytas i regi av HSB under 
2010. Möjligheten att välja till glas finns. 
Mer information kommer. 

Ett ljus i mörkret
Det kommer att grävas för halvstolpsbelysningar på G-gården.

Översvämning 
P.g.a. översvämningar på G-gården ska vi genomföra en 
kontroll av våra avloppsrör genom att underhållsspola 
huvudledningarna samt rören från varje lägenhet och gå ner 
med kamera för att filma om det finns anledning till detta. 

Nyinflyttad
Det bor en grävling på G-gården...! 
Vi måste ta reda på hur vi ska agera. 

Budget/avgift

På styrelsens oktobermöte fastställdes budgeten för 2010 och 
styrelsen beslöt att ej höja månadsavgiften. 

Beslutet om att inte höja avgiften beror i första hand på det låga 
ränteläget under 2009, vilket ger ett överskott 2009 samt att 
ränteläget förväntas stiga marginellt under 2010.               
Vi har en stabil ekonomisk förening.

.
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Agenda 2010
Tis 12 jan Styrelsemöte

5-6 feb Styrelsen Kurs/arbetshelg

Tis 23 feb Styrelsemöte

Tis 23 mars Styrelsemöte

Tis 30 mars Informationsmöte

Tis 13 april Styrelsemöte

Lör 24 april Städ-fixardag

Tis 11 maj Styrelsemöte 

Lör 15 maj Målardag

Tis 18 maj Årsstämma/konstituerande styrelsemöte

Tis 15 juni Styrelsemöte

www.hsb.se/stockholm/sunnan

Adress till vår hemsida 

GOTT NYTT ÅR

Nyårsafton närmar sig och kom ihåg att:

Fyrverkerier och smällare inte är tillåtna 
att avfyra inne på våra gårdar.
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Julklappspaket

När alla paket är öppnade blir det mycket 
kartonger, askar och papper.
Sortera gärna innan ni bär iväg det till soprummet. 
Papper och kartonger som är glansiga, plastade, 
guld- och silverskimrande viks ihop och läggs i en 
grovsopvagn.
Lägg även snören i grovsopvagn.
Papper som är obehandlat, bara färgat, viks ihop 
och läggs bland pappersförpackningar.
Komprimera så mycket det går så att det tar liten 
plats.                            

Miljöansvarig Ingrid Lilja

Tack!

Flaggansvariga på våra fina gårdar för 
att ni håller reda på våra vimplar, flaggor 
och stänger.

Snö
Underbart ,det snöar.

Drömmen om en vit jul kan bli sann.

Men det medför också visst ansvar att vi alla hjälps åt att hålla 
området på våra gårdar och kring våra lägenheter snö- och 
isfria. Hjälp varandra. 

De medlemmar som kör snöplogen gör detta på sin fritid 
TACK! och det är inte säkert att denna sammanfaller med 
snöfallet. 

Kom ihåg att även ha koll på hängdrivor och istappar 
framförallt vid våra entréer som kan rasa ner och skada oss. 
Risken är liten då våra gångvägar ligger en bra bit från 
utskjutande tak. Man når ganska bra att ta bort is och snö 
med en spade eller dylikt. 

Meddela styrelsen om ni ser något ställe som det finns risk för 
att någon skadas vid passage under.

OBS! 
Nu finns Sunnanstadgar att läsa på vår hemsida
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Styrelsen för Sunnan Styrelsen för Sunnan Styrelsen för Sunnan Styrelsen för Sunnan 

önskar  alla en riktigtönskar  alla en riktigtönskar  alla en riktigtönskar  alla en riktigt

God Jul och Gott Nytt ÅrGod Jul och Gott Nytt ÅrGod Jul och Gott Nytt ÅrGod Jul och Gott Nytt År


